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Uprzejmie informuję, że na XXXVIII sesji Rady Miejskiej w dniu 8 października 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Tadeusz Żak 
poprosił o rozważenie możliwości wprowadzenia zniżek dla posiadaczy Tarnowskiej 
Karty Miejskiej w wersji premium, co zachęciłoby mieszkańców do jej wyrobienia. 
Jako przykład ewentualnego zastosowania zniżek podał zakup biletów na seanse filmowe 
odbywające się w Kinie Marzenie.  

Zaapelował również o oznaczenie fragmentów pasów drogowych przy ulicach Nowy Świat 
i Staszica w taki sposób, aby podkreślić, że parkowanie na tych odcinkach 
jest zabronione. Dodał, że kierowcy pozostawiający tam swoje samochody często karani 
są mandatami. 


